
 
Fra: Frank Bækken <frank.baekken@loppa.kommune.no>  
Sendt: mandag 22. februar 2021 08:55 
Til: Tom Øyvind Heitmann <tom.oyvind.heitmann@kusek.no> 
Emne: SV: Forespørsel til administrasjonen om å gi orientering til kontrollutvalget torsdag 4. mars 
2021 
 
 
Hei 
Vi møter fra administrasjonen 
 
 

 

Med vennlig hilsen 
Frank Bækken 
administrajonssjef 

  
LOPPA KOMMUNE 
Parkveien 1-3, 9550 Øksfjord   
Tlf: +78 45 30 00-92886202 

epost: frank.baekken@loppa.kommune.no 

http://www.loppa.kommune.no  

Følg oss på  
Dra på Lopphavet – et hav av muligheter 

 
 
 
Fra: Tom Øyvind Heitmann  
Sendt: fredag 19. februar 2021 17:07 
Til: 'frank.baekken@loppa.kommune.no' <frank.baekken@loppa.kommune.no>; 
'radmann@loppa.kommune.no' <radmann@loppa.kommune.no> 
Kopi: 'postmottak@loppa.kommune.no' <postmottak@loppa.kommune.no>; 
'roaldanthonsen@gmail.com' <roaldanthonsen@gmail.com>; Kate M. Larsen 
<kate.m.larsen@kusek.no> 
Emne: Forespørsel til administrasjonen om å gi orientering til kontrollutvalget torsdag 4. mars 2021 
 
Hei. 
 
Vi viser til foreløpig innkalling til møte i kontrollutvalget i Loppa kommune torsdag 4. mars 2021 kl. 
10.00 på Loppa rådhus, kommunestyresalen. 
 
I den anledning ønsker leder av kontrollutvalget at administrasjonen i kommunen møter for å gi en 
orientering om Loppa kommunes vedlikeholdsarbeid på Tverrfjordveien (se de vedlagte tre 
epostene). 
Det kan hende at kontrollutvalget også ønsker orientering om diverse andre tema innenfor teknisk 
sektor. Vi informere i så fall dere på forhånd om dette. 
 
Har dere (kommunedirektøren, teknisk sjef eller annen fra administrasjonen) anledning til å delta på 
møte i kontrollutvalget torsdag 4. mars 2021 fra kl. 10.15 for å gi en orientering til kontrollutvalget? 
 
 

mailto:frank.baekken@loppa.kommune.no
http://www.loppa.kommune.no/
https://nb-no.facebook.com/pages/Loppa-kommune/131591296865009


Med vennlig hilsen 
 

 

 
 
 
 
Fra: Kenneth André Johannessen <kenneth.a.johannessen@loppa.kommune.no>  
Sendt: tirsdag 19. januar 2021 15:10 
Til: Tom Øyvind Heitmann <tom.oyvind.heitmann@kusek.no> 
Kopi: Frank Bækken <frank.baekken@loppa.kommune.no>; Gøril Henriksen 
<goril.r.henriksen@loppa.kommune.no> 
Emne: Forespørsel om dokumenter og opplysninger vedrørende veiprosjekt - Tverrfjordveien 
 
 
Hei! 
 
Viser til forespørsel om dokumenter og opplysninger vedrørende veiprosjektet Tverrfjordveien. 
Vedlagt ligger forespurt dokumentasjon. 
 
Gjennomført prosjekt – Utskiftning av stikkrenner Tverrfjordveien. 
 

- Eventuelle vedtak og saksfremlegg til TPN/Formannskap/Kommunestyre vedrørende dette 
prosjektet er ivaretatt i investeringsbudsjettet for 2020. Se PS 76/19 i vedlagt 
«Møteprotokoll kommunestyre 12.12.2019». Det fremkommer av vedtaket i PS 76/19 at 
investeringsbudsjettet for kommunale veier er på kr. 1 500 000,- inkl. mva. I samme sak er 
det også bevilget kr. 15 875 000,- inkl. mva. til utskiftning og sanering av VA-nettet. I denne 
sammenheng ses utskifting av stikkrenner som overvannshåndtering og er blitt benyttet iht. 
vedtaket.  

- Anbudsprotokoll for anskaffelsen ligger vedlagt, se vedlegg «Protokoll – Stikkrenner 
Tverrfjordveien» 

- Mottatt tilbud for utførelse vedlagt, se vedlegg «Tilbud Dan Berg AS» 
- Kommunens innkjøpsreglement 25.05.2012 vedlagt. 
- Kommunen utførte ila. Høsten 2020 en forespørsel til Anlegg Nord AS om kapasitet til å 

asfaltere Tverrfjordveien. Kommunen var alt for sent ute til å komme med ett større 
asfalteringsprosjekt da alle ressurser var bundet opp i annet kontraktsarbeid. Kommunen fikk 
spørsmål om vegkroppen var klargjort for asfaltering, noe den ikke var. Som et ledd i å 
klargjøre veien for asfaltering og for å utbedre drensproblematikken på vegstrekningen ble 
det besluttet å bytte stikkrenner langs vegstrekningen da majoriteten var kollapset.  

- Kommunen bestilte oppdraget fra Dan Berg AS som en ad-hoc reparasjon av stikkrennene før 
vinteren satt inn da han kunne starte umiddelbart med utbedringen. 

 
 

 

Tom Øyvind Heitmann 

Rådgiver 
Kontrollutvalgssekretariatet i Vest-Finnmark IKS 
Oarje-Finnmárkku Dárkkistanlávdegotte Cállingoddi SGO 
Pb. 95, 9615 Hammerfest 
tom.oyvind.heitmann@kusek.no 
Tlf.: 918 72 937 
 

mailto:tom.oyvind.heitmann@kusek.no


Planlagt prosjekt – Asfaltering av Tverrfjordveien 
 
Kommunestyret behandlet den 10.12.2020 PS 95/20 – Årsbudsjett 2021. Det er vedtatt i 
investeringsbudsjettet for 2021 kr. 2 000 000,- inkl. mva. til kommunale veier i 2021.  
Administrasjonen arbeider med konkurransegrunnlaget og løsningsbeskrivelse leverandører skal 
svare på i anskeffelsesprosessen. Vedlagt ligger utkast til konkurransegrunnlaget (denne er fortsatt 
under arbeid). 
 
Det foreligger ingen inngåtte avtaler i tilknytning til planlagt prosjekt som omfatter Tverrfjordveien. 
 
Vedrørende rammeavtaler som kan ha tilknytning til planlagte prosjekter: 

- Kommunen har nylig gjennomført offentlig anskaffelse om «leie av maskiner og personell» 
ifbm. Gravearbeid. Denne rammeavtalen kan være relevant for deler av konkurransen som 
skal gjennomføres i 2021. Kommunen har mottatt 3 tilbud i denne anskaffelsen (Rørlegger 
Dan Berg, OKJ Transport og Eriksen Maskin AS). Karensperioden er nylig avsluttet og 
kommunen har meddelt til leverandører at vi ønsker å inngå kontrakt med Rørlegger Dan 
Berg AS. 

 
 

 

Med vennlig hilsen 
 

Kenneth André Johannessen 
Teknisk sjef 

Loppa kommune 
Tlf: 46 90 64 39 - 78 45 32 16 
www.loppa.kommune.no 

 
 
 
 
Fra: Kenneth André Johannessen <kenneth.a.johannessen@loppa.kommune.no>  
Sendt: tirsdag 19. januar 2021 08:28 
Til: Tom Øyvind Heitmann <tom.oyvind.heitmann@kusek.no> 
Kopi: Frank Bækken <frank.baekken@loppa.kommune.no> 
Emne: SV: Forespørsel om dokumenter og opplysninger vedrørende veiprosjekt - Tverrfjordveien 
 
Hei, Tom! 
 
Viser til mail under. 
Jeg skal sammenstille etterspurt dokumentasjon klar for oversendelse i løpet av dagen. 
 

 

Med vennlig hilsen 
 

Kenneth André Johannessen 
Teknisk sjef 

Loppa kommune 
Tlf: 46 90 64 39 - 78 45 32 16 
www.loppa.kommune.no 

 
 

http://www.loppa.kommune.no/
http://www.loppa.kommune.no/


Fra: Frank Bækken <frank.baekken@loppa.kommune.no>  
Sendt: mandag 18. januar 2021 13:42 
Til: Kenneth André Johannessen <kenneth.a.johannessen@loppa.kommune.no> 
Emne: VS: Forespørsel om dokumenter og opplysninger vedrørende veiprosjekt - Tverrfjordveien 
 
Denne må du følge opp 
 
Frank 
 
Fra: Tom Øyvind Heitmann <tom.oyvind.heitmann@kusek.no>  
Sendt: mandag 18. januar 2021 13:20 
Til: Rådmann <radmann@loppa.kommune.no> 
Kopi: Postmottak <postmottak@loppa.kommune.no>; 'roaldanthonsen@gmail.com' 
<roaldanthonsen@gmail.com> 
Emne: Forespørsel om dokumenter og opplysninger vedrørende veiprosjekt - Tverrfjordveien 
 
Hei. 
 
På vegne av leder i kontrollutvalget i Loppa kommune ber vi om å bli oversendt relevante 
dokumenter og opplysninger vedrørende Loppa kommunes planlagte/vedtatte/igangsatte 
prosjekt(er) knyttet til Tverrfjordveien: 
NB! Dette gjelder særlig det prosjekt som etter det vi har fått opplyst (også) omfatter 
planlagt/gjennomført innkjøp av 24 drensrør. 
 

 Eventuelle vedtak i og saksfremlegg til kommunestyret om prosjekter på denne veien som er 
under planlegging og/eller igangsatt 

 Eventuelle vedtak i og saksfremlegg til formannskapet om prosjekter på denne veien som er 
under planlegging og/eller igangsatt 

 Eventuelle vedtak i og saksfremlegg til hovedutvalg for teknisk, plan og næring om prosjekter 
på denne veien som er under planlegging og/eller igangsatt 

 Estimerte tall og budsjett for planlagte/igangsatte prosjekter på denne veien 

 Eventuell dokumentasjon i forbindelse med anbudsprosesser/innhentinga av tilbud i 
tilknytning til planlagte/igangsatte prosjekt på denne veien 
- Anbudsprotokoll 
- Konkurransegrunnlag – eller annen type dokumentasjon som beskriver 

planlagte/igangsatte prosjekt på denne veien 
- Dokumentasjon på kommunens eventuelle innhenting av tilbud for planlagte/igangsatte 

prosjekt på denne veien 
- Innkomne tilbud 
- Dokumentasjon på eventuelle valg av tilbud 

 Kommunens gjeldende innkjøpsreglement 

 Kommunens eventuelle rammeavtaler med leverandører innenfor teknisk område (herunder 
veivedlikehold og annet veiarbeid) 

 Eventuelle inngåtte avtaler i tilknytning til planlagte/igangsatte prosjekt som omfatter 
Tverrfjordveien 

 
Dette temaet vil være sak på førstkommende møte i kontrollutvalget.  
 
Vi minner om at kontrollutvalget i henhold til kommuneloven § 23-2 kan kreve at kommunen legger 
fram enhver opplysning, redegjørelse eller dokument som utvalget finner nødvendig for å utføre sine 
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oppgaver. Kontrollutvalget kan også foreta undersøkelser som det mener er nødvendige. 
Taushetsplikt er ikke til hinder for å gjennomføre kontrolltiltak etter dette leddet. 
 
 
Med vennlig hilsen 
 

 

Tom Øyvind Heitmann 

Rådgiver 
Kontrollutvalgssekretariatet i Vest-Finnmark IKS 
Oarje-Finnmárkku Dárkkistanlávdegotte Cállingoddi SGO 
Pb. 95, 9615 Hammerfest 
tom.oyvind.heitmann@kusek.no 
Tlf.: 918 72 937 
 

 
Fra: Roald Anthonsen <roaldanthonsen@gmail.com>  
Sendt: mandag 18. januar 2021 11:20 
Til: Tom Øyvind Heitmann <tom.oyvind.heitmann@kusek.no> 
Emne: Fwd: Sak til kontrollutvalget 
 
Sendt fra min iPad 
 
Videresendt melding: 

Fra: Goril Rydheim <gorilryd@hotmail.com> 
Dato: 15. januar 2021 kl. 16:47:47 CET 
Til: "roaldanthonsen@gmail.com" <roaldanthonsen@gmail.com> 
Emne: Sak til kontrollutvalget 

Last ned bilder med full oppløsning 
Tilgjengelig til 14. feb. 2021 

 
Hei Roald.  
Viser til telefonsamtale tidligere idag, fredag 15.01.21 
 
Jeg har en sak jeg nå ønsker å løfte til kontrollutvalget i loppa kommune.  
 
I teknisk, plan og næringsmøte den 03.11.20 ble det gjennomgang fra teknisk sjef ang 
invisteringsbudsjett 2020.  
Ang investering på vei som var avsatt hadde kommunen valgt Tverrfjordveien som en prioritering. Vi 
ble opplyst at grunnet grunnforhold ble veien endel fordyret. Det va 24 drensrør som skulle skiftes. 
Normalt kostet 1 drensrør mellom 15000-18000kr, men grunnet dårlige grunnforholdt ville prisen bli 
på 50000-60000 per rør. Undertegnede stilte da spørsmål om veien virkelig hadde kostet oss over 1,4 
mill. Svare jeg da fikk var ja. Jeg spurte også hvordan anbudsrunden hadde foregått. Jeg fikk til svar at 
det var gjort en «begrenset anbudsrunde» der «de» hadde ringt rundt til aktøren de trodde kunne ta 
dette oppdraget. 
 
Selv har jeg ikke sett noe utlysning av anbud i aviser eller på nett i forbindelse med utskift av 
drensrør i Tverrfjord.  
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Etter TPN møte var jeg i kontakt med lokale aktører for å høre om de var blitt spurt ang anbud. 
Svaret var da; nei.  
• OKJ transport 
• Ole Henriksen transport 
• John Helge Larsen 
 
Jeg stilte spørsmål i kommunestyremøte 15.10.20; 
 
• Hvordan ble anbudsrunden organisert? (Hvem ble spurt?) 
• Hva har prosjektet kostet oss i sin helhet? 
 
Administrasjonen kunne ikke svare på mine spørsmål der å da, men hele kommunestyret ble lovet et 
skriftlig svar per mail. Noe som vi enda ikke har fått.  
 
Jeg har i etterkant sendt 2 purringer til postmottaket (kopi rådmann og ordfører) uten å få svar.  
 
I TPN møte 12.01.21 stilte jeg nok en gang samme spørsmål. Administrasjoen beklaget da at 
spørsmålet ikke var besvart og begrunnet det med det dårlige arkiveringsystemet som kommunen 
har. Men jeg ble lovet svar iløpet av dagen. Dette svaret venter jeg enda på.  
 
Jeg ønsker nå at kontrollutvalget tar tak i saka for å skjekke om dette er gjort på lovelig vis og etter 
våres retningslinjer når det gjelder anbud.  
 
Legger ved bilder av veien i Tverrfjord.  















 
 
Om det er noe som er uklart skal dere bare ta kontakt.  
 
Mvh Gøril Henriksen 

Sendt fra min iPhone 
 


